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Bestyrelsesmøde søndag den 04.09.2022 kl. 19.30 hos Bjarne 
Deltagere: Bjarne, Bruno, Carsten, Henrik Gregersen og Henrik Stjernholm 
Mødeindkaldelse: Henrik 03.09.2022 
Referat: Henrik S. 07.09.2022 
 
Dagsorden: 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Generel opfølgning på om det, vi aftalte, er udført. 
Beslutning:  
Vi har fulgt op på beslutningerne. 
 

2. Status på vores økonomi. 
▪ Status 

Carsten havde lavet en status på vores økonomi. Der er fortsat råderum på ca. 50-75.000 kr. til mindre udgifter, 
når vi har betalt for stierne, og reserveret 100.000 kr. til fornyelse af fællesarealet. 
Der er ikke brugt ret meget på snerydning, men vi ved ikke, hvordan december bliver. 
 
Beslutning: 
Udgifterne er indtil videre lidt mindre end budgettet.  
 

3. Renovering af legeplads. 
▪ Der er afsat 100.000 kr. i budgettet til legepladsen i 2022 – hvordan får vi dem brugt. 
▪ Nye redskaber på legepladsen 
▪ Der er ikke kommet respons på deltagere i en gruppe, som vi tidligere har spurgt om deltagere til på FB. 
▪ Forslag om en multibane fra ejer, dog ikke kommet videre med forslag 

Beslutning fra sidste møde:  
Carsten og Henrik G. prøver at finde nogle interesserede til en arbejdsgruppe ved at kontakte nogle af beboerne, 
opslag på Facebook mv. Vi ville ønske, at der er nogle børnefamilier, der vil være med til at komme med forslag til, 
hvad en ny legeplads skal indeholde. Projektet drøftes i bestyrelsen, når der er et forslag.  
 
Der er kommet deltagere fra 7 familier, der har været aktive i gruppen. Der er ikke et forslag endnu, og Henrik G. 
har løbende kontakt med gruppen. Henrik prøver at høre, om der kan ligge et forslag først i oktober. Vi må se, om 
der kan nås at blive etableret noget i år. Priserne på materialer og redskaber er steget meget. 
Gruppen skulle have fået lov til at afhente nogle af redskaberne på Byg & Leg.   
 
Beslutning 
Vi prøver at få en plan fra legepladsgruppen i løbet af en måned. 
 

4. Videreførelse af fortov øst for nr. 52 ned til fællesareal.  
Evaluering af projektet.  
 
Beslutning:  
Vi er tilfredse med stien og arbejdet. 
 

5. Vedligeholdelse af beplantningsbælte. 
▪ Fremtidig beskæring og vedligeholdelse. 
▪ Det er vokset meget her i løbet af året. 
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Beslutning: 
Vi beskærer beplantningsbæltet mod vest ved de stien ved de lige numre op til omkring nr. 8 
Henrik indhenter to tilbud på beskæringen. 
 
Vi vil også lave en beskæring af beplantning ved volden mellem legepladsen og boldbanen. 
 

6. Den grønne vision for Grundet på Kløvertoftens fællesarealer 
▪ Status 

Beslutning fra sidste møde: 
Vi tager et år mere og ser, hvordan det går med arealerne. Vi skal have flere blomster i år ved indkørslen fra 
Grundet Tværvej under træerne. Henrik S. har kontaktet HedeDanmark., der godt ville lave en om såning, men det 
har været umuligt at skaffe blomsterfrø. 
 
Græsklipning: 
Drøftelse af antal gange med græsslåning. Henvendelse fra Landsbyerne, om der kan koordineres noget med 
intervallerne. Status for klipning i de enkelte grundejerforeninger: 
Korntoften: 12 gange. 
Landsbyerne: 16 gange. 
Kløvertoften 16 gange. 
Fyrretoften, Lærketoften:? 
Skovbyen: ? 
 
Beslutning: 
Vi fortsætter med klipning 16 gange om året.  
På arealet mod syd ned mod Grundet Ringvej og afgrænset af stierne slår ikke så ofte, da vi vil have flere blomster 
på arealet. Vi har aftalt ”slingreslåning” dvs. langt græs med blomster med HedeDanmark, men det fungerer ikke. 
Arealet bliver klippet på samme måde som boldbanen. Vi laver en ny aftale med HD, så det ikke bliver klippet, før 
vi giver besked. 
 
EU besøg på Grundet. 
Vi har haft besøg af 10 gæster fra 5 EU lande, og de var meget imponeret over så mange arealer, der er lagt ud til 
vilde blomster. Men de synes også, at vi klipper det øvrige græs alt for ofte, hvis vi gerne vil have flere insekter og 
fugle i området. 
 

7. Grundet Lokalråd. 
▪ Bus forbindelse på vej i oktober 2022. 
▪ Beplantningsbælte fjernet ved Salling Group mod Grundet Ringvej, nyplantning, træer mangler. 
▪ Grundet Skovby – og trafik på Grundet Tværvej. 

 
Beslutning:  
Vi deltager fortsat med arbejdet i lokalrådet, der er et værdifuldt forum til at drøfte de mere overordnede planer 
og projekter i hele Grundet området. Og dem med politisk indhold som byudviklingsplanerne omkring os. 
 
Bussen kommer til at køre fra Moldevej og ned ad Grundet Bygade til den gamle vendeplads og retur. Når Grundet 
Ringvej bliver ført igennem, kommer bussen til at køre gennem hele området. 
 
Salling Group: Henrik af spurgt kommunen, om der er bestilt træer til plantning i efteråret. Svar afventes. 
 
Grundet Skovby: der er  ikke meget aktivitet i planerne for området. Det er Hybel, der har købt/aftalt køb af 
området, men boligmarkedet er underdrejet for tiden, så de arbejder ikke så målrettet med planerne. 
 

8. Etablering af fitness sti på Grundet. 
Lille Grundet Grundejerforening har gennem Grundet Lokalråd spurgt alle grundejerforeningerne på Grundet, om 
de vil være med til at finansiere nogle fitness redskaber på 4 stationer på stierne i området. 
Lokalrådet har lavet et forslag til fordeling af udgifterne i forhold til antallet af boliger i de 9 grundejerforeninger på 
Grundet. Kløvertoftens andel er på 6.200 kr. 
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Beslutning fra sidste møde: 
Vi er positivt indstillet over for projektet, og vi synes, det kan give nye kvaliteter for beboerne på Grundet. Vi vil 
bidrage med vores andel på 6.200 kr. 
 
Lokalrådet har søgt kommunen om tilskud, og lokalrådet har fået 130.000 kr. Vi har også fået 52.000 fra Jelling 
Sparekasse, og vi går nu i gang med projektet. 
 

9. Hjertestarter 
Bruno og Bjarne aftaler nærmere med registrering af vores hjertestarter. Den har været aktiveret uden at være i 
brug, og den skal derfor tilmeldes på ny til Trygfonden, så den kan ses på en app. 
 

10. Evt.  
Intet.                  

         


